
12:50] Sadzirdi Olafs Slutins (Guest) 

Taiga, mums varbūt vajadzētu arī šo čatu pievienot protokolam ..   

 

12:51] Rūta Mežavilka 

Šo čatu noteikti ir jāpievieno protokolam. 

12:53] Baiba Bicēna 

Kādreiz arī 51. vidusskolā bija speciāla programma!  

 

12:54] Santa Survila  

Atbalstu čata ierakstu pievienošanu protokolam, jo ne vienmēr ir laiks un iespēja visiem izteikties, 

bet čatā var ierakstīt būtisku jautājumu ierosināšanu un arī atbildes komentārus uz aktualitātēm.  
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13:01] Rūta Mežavilka 

Nebūt tā nav, ka viss ir kārtībā. Vnk šos vajdzirdīgos bērnus neredz, jo liela daļa no viņiem cīnās 

paši vispārizglītojošajās skolās. Tāpēc mani dati arī bija aptuveni, jo statistikas vnk nav, nevienam. 

 

13:03] Ināra š (Viesis) 

Piekritu 

 

[12:39] Baiba Bicēna 

Visu klātesošo ievērībai! Rūta pati ir lielisks integrācijas piemērs!  
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[12:43] Ināra š (Viesis) 

Apdrošinātājiem ir pašrisks virs 100 euro  

 

[12:46] Baiba Bicēna 

Vājdzirdības tēma, orientējoties uz cilvēkiem, kuri vēlas integrēties DZIRDĪGO sabiedrībā, ir pie 

mums ļoti maz cilāta tēma, tāpēc saruna par to noteikti jāturpina!  

 

[12:49] Rūta Mežavilka 

Šo prezentāciju esmu jau sūtījusi Viesturam Kleinbergam un ceru, ka Viesturs ir ar to iepazinies! 

 

[12:50] Sadzirdi Olafs Slutins (Guest) 



Taiga, mums varbūt vajadzētu arī šo čatu pievienot protokolam ..   

 

[12:51] Rūta Mežavilka 

Šo čatu noteikti ir jāpievieno protokolam. 

 

[10:42]  

10:42 Meeting started  

 

[12:28] Baiba Bicēna 

Ir daudzi labi piemēri par vājdzirdīgo bērnu apmaācību parastajās skolās, un mēs labprāt 

dalīsimies pieredzē!  

 

[12:38] Santa Survila  

Aicinu nevalstisko organizāciju pārstāvjus rakstīt Sociālo lietu pārvaldei par akumulatoriem un arī 

uz veselības komisiju, dalīties ar aktuālo, kas mums nepieciešams. Lai nepaliek viss vienīgi 

runāšanas līmenī! 


